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Zápis 

z 4. jednání Komise RHMP pro mimoškolní výchovu a vzdělávání 

konaného formou videokonference dne 13. 1. 2021 

Přítomni: Mgr. Tomáš Šídlo (předseda), Mgr. Marek Baxa, Otto Vokál, Ing. Mgr. Libor Bezděk, Ing. 

Lucie Lišková, Ing. Mariana Čapková, Mgr. Jan Čižinský, Mgr. Lucie Charvátová, M.A. (tajemnice) 

Hosté: Mgr. Luboš Čuta (vedoucí odd. volného času odboru SML MHMP) 

Omluveni: Mgr. Karel Hanzlík, Milan Maruštík 

 

Program: 

1. Projednání návrhu usnesení č. 1. 

2. Projednání návrhu usnesení č. 2. 

3. Projednání návrhu usnesení č. 3. 

4. Projednání návrhu usnesení č. 4. 

5. Projednání návrhu usnesení č. 5. 

6. Projednání návrhu usnesení č. 6. 

7. Projednání návrhu usnesení č. 7. 

8. Projednání návrhu usnesení č. 8. 

9. Projednání návrhu usnesení č. 9. 

10. Různé 

 

1. Jednání zahájil předseda Komise ve 14 hod. a dále postupoval dle programu jednání a návrhu 

usnesení, která byla se členy Komise dohodnuta na interní koordinační videokonferenci dne 6. 1. 2021. 

Usnesení 1/12: Ověřovatelem zápisu z jednání Komise dne 13. 1. 2021 je navržen Mgr. Marek Baxa. 

Hlasování 1/12: 7 pro / 0 proti / 0 se zdržel hlasování 

 

2. Předseda představil druhý bod jednání – návrh na nepřidělení dotací z důvodu nesplnění podmínek 

grantů. Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

Usnesení 2/12: Komise nedoporučuje přidělení dotace u projektů 1009/a, 1010/a, 1022/a, 1153/a, 

1190/a, 1191/a, 1192/a, 1193/a, 1197/a, 1198/a, 1228/a, 1002/b, 1003/b, 1041/b, 1005/c, protože 

žadatelé nesplnili podmínku pro přidělení dotace v roce 2020 zabraňující komerčnímu průběhu 

dotované akce.  

Hlasování 2/12: 7 pro / 0 proti / 0 se zdržel hlasování 

 

3. Třetím bodem jednání byl návrh na přidělení dotací vybraným žadatelům. Do diskuze se nikdo 

nepřihlásil. 

Usnesení 3/12: Komise doporučuje čerpání dotace na tábory žadatelů Junák - český skaut, středisko 

Javor Praha, z. s. a Česká tábornická unie - Velká rada oblasti Praha, p.s., na kterých nemohla být 

vykonána dohlídka odborem SML z důvodu nedostatečného upřesnění.  

Hlasování 3/12: 7 pro / 0 proti / 0 se zdržel hlasování 

 

4. Čtvrtým bodem jednání byl návrh na přidělení dotací vybranému projektu. Do diskuze se nikdo 

nepřihlásil. 

Usnesení 4/12: Komise doporučuje přidělení dotace na projekt č. 1036/a, kde žadatel doplnil nájemní 

smlouvu po termínu uzávěrky pro podání žádostí.  

Hlasování 4/12: 7 pro / 0 proti / 0 se zdržel hlasování 
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5. Předseda představil nový postup Komise, kterým je podmínečné doporučení schválení dotace za 

podmínky dodání chybějících dokumentů. Otevřel diskuzi, do které se přihlásila paní Lišková, která 

v těchto případech souhlasí s benevolencí. Marek Baxa také vyjádřil souhlas s postupem, kdy všechny 

chybějící dokumenty mají být doloženy ještě před podpisem smlouvy o poskytnutí dotace. 

Usnesení 5/12: Komise podmínečně doporučuje přidělení dotace na projekty 1084/a, 1100/a a 1107/a, 

pokud žadatelé dodají na výzvu odboru SML chybějící přílohy žádostí, a to nejpozději do 31.3.2021. 

Jde konkrétně o tyto přílohy: 

a. projekt č. 1084/a - doklad o prodloužení nájemního vztahu do období, v němž 

žadatel žádá o dotaci na úhradu nájmu.  

b. projekty č. 1100/a, 1107/a - platná nájemní smlouva. 

Hlasování 5/12: 7 pro / 0 proti / 0 se zdržel hlasování 

  

6. Šestým bodem jednání byl návrh na nepřidělení dotací vzhledem ke špatnému hodnocení akce při 

dohlídce. 

Usnesení 6/12: Komise nedoporučuje přidělení dotace na projekty č. 3023, 3024, 3025, 3026 a 3027 – 

z dohlídky akce žadatele uskutečněné odborem SML v minulém období vyplynul podstatně menší 

rozsah akce oproti dotační žádosti. 

Hlasování 6/12: 7 pro / 0 proti / 0 se zdržel hlasování 

 

7. Dalším bodem jednání byl návrh na nepřidělení dotací vzhledem k absenci požadované celoroční 

činnosti žadatele. Pan Čuta k projektu podal vice informací na základě prosby pana Čižinského, nikdo 

jiný se do diskuze nepřihlásil. 

Usnesení 7/12: Komise nedoporučuje přidělení dotace na projekt č. 1014/c – dle sdělení odboru SML 

z veřejných informačních zdrojů vyplývá, že žadatel neorganizuje celoroční pravidelnou činnost v 

požadovaném rozsahu. 

Hlasování 7/12: 7 pro / 0 proti / 0 se zdržel hlasování 

 

8. Osmým bodem jednání byl návrh na schválení dotací uvedených v příloze č. 1 k zápisu. Do diskuze 

se nikdo nepřihlásil. 

Usnesení 8/12: Komise doporučuje RHMP/ZHMP schválit návrhy na poskytnutí dotací v rámci 

Programu podpory využití volného času dětí a mládeže na rok 2021 dle přílohy č. 1 k zápisu 

Hlasování 8/12: 7 pro / 0 proti / 0 se zdržel hlasování 

 

9. Devátým bodem jednání byl návrh na vyřazení projektů uvedených v příloze č. 2 k zápisu. Do 

diskuze se nikdo nepřihlásil. 

Usnesení 9/12: Komise doporučuje RHMP schválit návrhy na vyřazení projektů dle přílohy č. 2 

k zápisu. 

Hlasování 9/12: 7 pro / 0 proti / 0 se zdržel hlasování 

 

10. Do bodu různé se přihlásila paní Lišková s dotazem, jestli odbor SML obdržel již nějaký feedback 

od žadatelů (např. jak vnímají to, že přidělení dotací je nově určeno na fiskální rok). Pan Čuta 

odpověděl, že zatím si žadatelé pochvalují to, že nemusí finanční prostředky vyčerpat do konce roku, 

připomínky k účetnictví očekává až po uzávěrce. Předseda doplnil, že zpětná vazba za organizaci 

Junák je jednoznačné kladná. Na závěr poděkoval panu Čutovi za výbornou spolupráci s oddělením 

volného času odboru SML. Jednání bylo ukončeno ve 14:30. 
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__________________  ___________________       _____________________ 

Mgr. Tomáš Šídlo   Mgr. Marek Baxa       Mgr. Lucie Charvátová, M.A. 

předseda   ověřovatel        tajemník 

 


